
Protokoll nr 4 fört vid telefonmöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse torsdag den 
17 mars 2011 
Närvarande: Yvonne Karlsson, Marita Simring, Lena Jonsson, Lena Petri, Barbro Lundström, 
Madeleine Bergendahl, Lotta Sandell, Barbro Teglöf, Liss-Britt Elegård 
§ 53 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
§54 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes enligt utsänd kallelse. 
§ 55 Val av justerare. 

Lotta utsågs att justera dagens protokoll. 
§ 56 PudelNytt 

Det råder lite oklarheter om sista manusdag för avdelningarna. Korrekt tid för deras material är 14 
dagar efter manusstopp. Handboken är inte riktigt tydlig och kommer att uppdateras under 2011. 
Beträffande avdelningarnas annonser, som inte ingår I den redaktionella texten, beslutades att dessa 
kommer att rabatteras med 50%. 

§ 57 Pudelfullmäktige 
Beslutades att Lotta skriver en information om REC-mötet I Paris I juli och att denna information 
kommer att läggas med som ett lösblad I årsmöteshandlingarna. 
§ 58 Kennelfullmäktige 

SPK kommer att skicka tre motioner till årets Kennelfullmäktige. Styrelsen beslutade sända 
Madeleine Bergendahl och Lotta Sandell som delegater med Lena Jonsson och Marita Simring som 
deras suppleanter. Styrelsen beslutade utnyttja möjligheten till fullmaktsröstning. 
§ 59 Facebook 

SPKs närvaro på Facebook diskuterades. Styrelsen uppdrog Åt Lena Petri att kontakta en kunnig 
person för information om Facebook Frågan kommer att diskuteras under övriga frågor på PF. 

§ 60 Klipphäften 
Klipphäftena håller på att at slut och behöver nybeställas. Styrelsen diskuterade en eventuell 
uppdatering, förslagsvis att göra klipphäftet I färg. Frågan bordlades till efter PF. 
§ 61 Offert på inbetalningskort 

Marita har begärt och fått offerter på förtryckta inbetalningskort. Postens priser är mycket 
fördelaktiga och styrelsen beslutade beställa 5000 St. 

§ 62 Nästa möte 
Nästa möte blir det konstituerande mötet efter PF. 

§ 63 Avslutning 
Ordföranden tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
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